



N°25/ D13-1242 /A/MINSANTE/SG/DREF/SDBF/SMP. -

Yaoundé, le 09 MAI 2025

**ADDITIF A L'APPEL D'OFFRES NATIONAL OUVERT
N°019/D13-80/AONO/MINSANTE/CIPM/2025 DU 19 MARS 2025
POUR LA SECURISATION DU SITE DEVANT ABRITER LE PROJET
DE CONSTRUCTION ET D'EQUIPEMENT DE L'HOPITAL
DE REFERENCE DE KRIBI**

Financement : BIP MINSANTE, Exercice 2025

Le présent additif a pour objet la modification de certains points la Consultation :

Au lieu de	Lire
Page 6 11. Remise des offres : Les soumissions seront transmises par voie électronique via la plateforme COLEPS www.marchespublics.cm ou www.publicscontracts.cm au plus tard le <u>06/05/2025</u> à 11H00, heure locale. (...) 14. Ouverture des offres : L'ouverture des offres qui se fera en un seul temps et aura lieu le <u>06/05/2025</u> à 12H00, heure locale, dans la salle de réunion de la Commission Interne de Passation des Marchés du MINSANTE sise au premier étage de l'immeuble Ex-PSFN à proximité de la croix rouge. (...)	Page 6 11. Remise des offres Les soumissions seront transmises par voie électronique via la plateforme COLEPS www.marchespublics.cm ou www.publicscontracts.cm au plus tard le <u>15/05/2025</u> à 13H00, heure locale. (...) 14. Ouverture des offres : L'ouverture des offres qui se fera en un seul temps et aura lieu le <u>15/05/2025</u> à 14H00, heure locale, dans la salle de réunion de la Commission Interne de Passation des Marchés du MINSANTE sise au premier étage de l'immeuble Ex-PSFN à proximité de la croix rouge. (...)

Le reste sans changement. /-

Ampliations :

- MINMAP;
- ARMP (publication au JDM) ;
- CIPM (pour information) ;
- Service des Marchés Public ;
- Affichage/Chrono.



Ministre de la Santé Publique

Dr. Minamanda Minda



N°25/113-142/AMINSANTE/SG/DRFP/SDBF/SMP.

Yaoundé, on 09 MAI 2025

**ADDENDUM TO THE OPEN NATIONAL INVITATION TO TENDER
No. 019/D13-80/ONIT/MINSANTE/CIPM/2025 OF 19TH MARCH 2025
FOR SECURISATION OF THE SITE TO HOUSE THE CONSTRUCTION
AND EQUIPMENT PROJECT FOR THE KRIREFERENCE HOSPITAL**

Funding: BIP MINSANTE, Financial Year 2025

The purpose of this addendum is to amend certain points of the Consultation:

Instead of :	Read :
Page 11 11. Submission of tenders: Tenders must be submitted electronically via the COLEPS platform www marches publics.cm or www publics contracts.cm. For online submission, the offer must be sent by the bidder on the "COLEPS" platform or any other official electronic means of communication to be specified by the project owner no later than <u>06th/05/2025</u> at 2 00 p.m. local time. (...) 14. Opening of bids: Tenders will be opened in a single session on <u>06th/05/2025</u> at 14:00 local time, in the meeting room of the MINSANTE Internal Procurement Commission located on the first floor of the Ex-PSFN building near the Red Cross (...).	Page 11 11. Submission of tenders: Tenders must be submitted electronically via the COLEPS platform www marches publics.cm or www publics contracts.cm. For online submission, the offer must be sent by the bidder on the "COLEPS" platform or any other official electronic means of communication to be specified by the project owner no later than <u>15th/05/2025</u> at 1 p.m., local time. (...) 14. Opening of bids: The opening of tenders will be done in one go and will take place on <u>15th/05/2025</u> at 2 p.m., local time, in the meeting room of the Internal Procurement Commission of the MINSANTE located on the first floor of the Ex-PSFN building near the Red Cross. (...).

The rest unchanged. /-

Copie:

- MINMAP;
- ARMP (publication au JDM) ;
- CIPM (pour information) ;
- Service des Marchés Public ;
- Affichage/Chrono.



The Ministry of Public Health

Dr. M. N. N. N.